

МЦНТИ: события, информация, мнения ICSTI: Events, Information, Opinions

МЦНТИ принял участие в XV Конвенте РАМИ

12 октября 2023 г. МЦНТИ принял участие в специальной сессии XV Конвента Российской ассоциации международных исследований (РАМИ) на тему «Международные отношения в контексте научно-технического прогресса и научно-информационного пространства». Специальная сессия была организована Российским центром научной информации (РЦНИ) и Центром международной информационной безопасности и научно-технологической политики МГИМО (У) МИД России.

В формате круглого стола участники обсудили особенности современного этапа международного научно-информационного сотрудничества, обеспечение его информационной безопасности, роль специализированных научных институтов и центров научно-технической информации, библиотек и университетов.

ICSTI Took Part in the XV RAMI Convention

On October 12, 2023, ICSTI took part in the special session of the XV Convention of the Russian Association for International Studies (RAMI) on the topic "International relations in the context of scientific and technological progress and scientific and information space". The special session was organized by the Russian Centre for Scientific Information (RCSI) and the Centre for International Information Security and Science and Technology Policy of MGIMO (U) of the Ministry of Foreign Affairs of Russia.

In the format of the round table, participants discussed the peculiarities of the current stage of international scientific and information cooperation, ensuring its information security, the role of specialized scientific institutes and centres of scientific and technical information, libraries and universities.

Директор МЦНТИ принял участие в церемонии вручения Международной премии ЮНЕСКО-России им. Д.И. Менделеева

13 декабря 2023 г., по приглашению Президента Российской академии наук академика Г.Я. Красникова, Директор МЦНТИ Ю.В. Лончаков принял участие в качестве почетного гостя в Торжественной церемонии вручения Международной премии ЮНЕСКО-России им. Д.И. Менделеева.

Премия ЮНЕСКО-России им. Д.И. Менделеева за достижения в области фундаментальных наук присуждается с 2019 года за прорывные открытия, выдающиеся инновации и активное содействие в соответствующей научной области.

Подробнее о мероприятии см.:

<https://iz.ru/1619881/2023-12-13/premiiu-imeni-mendeleeva-vruchili-uchenym-khimikam-v-prezidiume-ran>

ICSTI Director Took Part in the Ceremony of Awarding the UNESCO-Russia D.I. Mendeleev International Prize

On 13 December 2023, at the invitation of the President of the Russian Academy of Sciences, Academician G. Krasnikov, ICSTI Director Yu. Lonchakov took part as a guest of honour in the ceremony of awarding the UNESCO-Russia D.I. Mendeleev International Prize.

The UNESCO-Russia D.I. Mendeleev Prize for Basic Sciences is awarded from 2019 for breakthrough discoveries, outstanding innovations and active contribution to the relevant scientific field.

For more information about the event, see:

<https://iz.ru/1619881/2023-12-13/premiiu-imeni-mendeleeva-vruchili-uchenym-khimikam-v-prezidiume-ran>